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Durant aquests dos anys ens hem 
hagut d’enfrontar a situacions 
tan noves com complexes, poder 
donar resposta a les necessitats de 
totes i tots vosaltres i, a la vegada, 
treballar perquè el poble seguís 
avançant.

Per una banda, en aquesta pandèmia hem 
hagut de cuidar-nos i aprendre a viure 

individuals pel bé del conjunt de la societat.

També cal remarcar la construcció 
del nou pavelló polivalent a l’espai 
de la pista coberta juntament amb la 
millora de la zona esportiva.

Volem que estigui integrada i 
connectada, i això permetrà 
donar sortida a moltes activitats 
esportives per a tota la població.

Tot això tenint clar l’objectiu de poder 
construir la nova residència, que és l’obra 
més important pel nostre poble.

Benvolgudes i benvolguts,

També vull remarcar que Sallent, 
Cabrianes i Cornet segueixen 
actius culturalment i, malgrat les 

poder celebrar les Enramades, 
limitant l’aforament de públic i 
retransmetent en directe els actes 
perquè la gent que no podia 
assistir ho pogués seguir.

Hem presentat projectes que 
volem que contribueixen a millorar 
el parc d’habitatge de Sallent, 
com l’habitatge cooperatiu que 

l’Ajuntament o els pisos de 
Contramestres que es destinaran a 
lloguer social.

Seguim vetllant per la seguretat i salut 
de les persones i sumant-nos a aquells 
projectes que vagin en aquesta direcció. 
Amb l’equip de govern vam assistir a la 
presentació de Healthy Communities 2030 
i vam donar suport a la vacunació exprés 
contra la COVID-19 que es va fer al juliol.

També hem inaugurat l’espai amb 
aparells biosaludables a la zona 
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